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1. Het speerpunt uit het boombeleid 'één boom per inwoner en elke straat heeft 
straatbomen' wordt nog wel genoemd in het kader van het oude groenbeleidsplan, 
maar wordt in dit plan niet nader uitgewerkt. Inwoners zijn trots op het groen in de 
stad. Wij. vindt het dan ook nog steeds een goed idee om in te zetten op uitbreiding van 
het aantal bomen in plaats van enkel behoud van het groen. Is dat nog steeds de 
intentie en kan de wethouder dat specifieker in het plan opnemen?   
 
2. In het plan wordt gesproken over 12 prioriteitsstraten waar overlastgevende bomen 
worden vervangen bij voorgenomen herinrichtingen. Welke straten zijn dat? Wij. is van 
mening dat bomen, bijvoorbeeld in de  Bomenbuurt, zorgen voor een uniek straatbeeld 
dat je bij kap nooit meer terugkrijgt. Wanneer is kap echt noodzakelijk en worden 
inwoners betrokken bij de beslissing over eventuele kap? Hoe zorgen we ervoor dat 
het unieke groene beeld behouden blijft? 
   
3. De gemeente streeft naar meer groen in het buitengebied. Hoe ziet de wethouder 
deze 'uitbreiding' voor zich? 
 
4. Kan in het beheerplan ruimte worden gegeven aan initiatieven van inwoners? Om 
groen in beheer van omwonenden te geven binnen de kaders van de gemeente als zij 
daar interesse in hebben? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Freek van Bemmelen 
 
 


